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Με επιτυχία πραγματοποιήθηκε η Ημερίδα της Π. ΣΤ. Ε, της Π. Ε. Βοιωτίας και
του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών

Με επιτυχία πραγματοποιήθηκε η Ημερίδα της Π. ΣΤ. Ε, της Π. Ε. Βοιωτίας και του
Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών, το οποίο εκπροσωπήθηκε από τον Πρύτανη του
Γ.Π.Α. κ. Παπαδούλη Γεώργιο , την Επίκουρη Καθηγήτρια κα Ψυχογιού Μαρία και τον
ειδικό συνεργάτη , κ. Ρίζο Σπύρο.
Θέματα της ημερίδας ήταν :
1. Προτάσεις για την παραγωγική ανασυγκρότηση του αγροτροφικού τομέα
2. Νιτρικά στο Κωπαϊδικό Πεδίο
3. Μείωση της ρύπανση του νερού από την γεωργική δραστηριότητα
4. Υλοποίηση επενδύσεων που συμβάλλουν στην ανταγωνιστικότητα της

Εκμετάλλευσης (σχέδια βελτίωσης).

Η παρουσία του Πρύτανη του Γ.Π.Α. Γιώργου Παπαδούλη και του Περιφερειάρχη
μας , Κώστα Μπακογιάννη, ολοκληρώνει μια προσπάθεια . Ένα προσωπικό στοίχημα
τόσο του Περιφερειάρχη , όσο και της ομάδας μας.

« Αναμένουμε την υπογραφή του Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. .
Αποστόλου Ε. , για την υλοποίηση του σχεδίου μας , έχοντας εξασφαλίσει 2.500.000€ ,
που αφορούν το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο στη Βοιωτία.

Ευχαριστώ τον Περιφερειάρχη , γιατί αποτέλεσε την κινητήριο δύναμη για αυτό το
μεγάλο εγχείρημα».

Τόνισε στις δηλώσεις της η Αντιπεριφερειάρχης της Π. Ε. Βοιωτίας, Φανή Παπαθωμά.


